
Beszámoló – Tudományos Biztos 

Szakács Dávid 

2011.04.17. – 2012.05.19. 

Időrendi bontás: 

április 18. – Kari Tanács 

május 9. – Kari Tanács 

május 18. – EHÖK TUB ülés 

Szöveges beszámoló: 

A május 4-6. között megrendezett Eötvös és Bolyai konferenciák szervezőivel leveleztem, 

aminek eredményeképpen a konferenciákat megelőző héten a Nyúzban megjelent egy-egy 

féloldalas írás mindkét rendezvényről. 

Az EHÖK tudományos/tehetséggondozási adatbázist szeretne felállítani, amihez a kari 

tudományos felelősök segítségével gyűjtik a különböző adatokat a hallgatókról (tdk 

helyezések, külföldi ösztöndíjak, kari kitüntetések stb.) Az adatok összegyűjtésében sok 

segítséget kaptam a Tudományos Csoport tagjaitól, azonban mikor az EHÖK látta, hogy 

mekkora gondot okoz, hogy a karokról eltérő formátumban érkeznek az adatok, küldtek egy 

egyéges excel fájlt. Ennek örömére a már összegyűjtött adatokat rámoltam éjt nappallá téve 

ebbe a fájlba, így is csak kb. a szükséges adatok felét sikerült időre feldolgoznom… 

Szerencsére a Talentum Iroda átvette az adatok feldolgozását, így végre újra tudok mással is 

foglalkozni. 

A május 18-i TUB ülésen sok érdekes dologról volt szó. Elvitatkoztunk arról, hogy egy, a 

hallgatók adatait/eredményeit tartalmazó tudományos adatbázist milyen formában lehet a 

jövőben használni. Nekem az a véleményem, hogy amíg ez egy sokfüles excel tábla, addig kb. 

semmire, de ha sikerül okosan lekérdezhető és egyszerűen naprakészen tartható adatbázist 

készíteni belőle, akkor viszont arra, amire csak akarjuk. 

A PIK által kiírásra került a Tudásimport Pályázat, ezt kellene terjeszteni. A jövő hét elején 

küldöm a kiírást a koordinátoroknak, hogy a szakterületen megszokott csatornákon 

terjesszék azt. Különösen hasznos lenne, ha a Külügyi biztos kisasszony el tudná küldeni 

azoknak személyesen is, akik a közelmúltban töltöttek tartalmas hónapokat külföldön. 



Április 28 – május 1. között Budapestre látogatott egy holland biológus hallgatókból álló 

csoport, akik tanulmányi kiránduláson vettek részt. Többször találkoztam velük és a Biológiai 

Intézetben folyó színvonalas kutatásokat bemutató előadássorozatot szerveztem. Az 

előadásokat vezető kutatók tartották és remekül sikerültek, ahogy az összes többi program 

is. Az ilyen jellegű programokat nagyon hasznosnak tartom és remélem, hogy időnként lesz 

szerencsénk ilyen hallgatói csoportokat vendégül látni. 

Köszönöm mindenkinek, aki segített a munkában! 

Köszönöm, hogy elolvastad a beszámolóm! 

 Szakács Dávid 
Tiszaújváros, 2012.05.19. Tudományos biztos 
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